
Formandens beretning 
Året startede med 4 aflysninger, -grundet Corona ja det var lidt frusterende 
Så vi har kun afholdt 7 møder,—det har ikke været muligt at presse flere ind !!! 
Endelig første møde den 4/5 hos Tom der diskede op med et helt usædvanlig flot middag. 
Formanden overrakte Tom med en flaske Whisky for sit arbejde som webmaster 
Som sædvanlig en rigtig hyggelig møde,- hvor diverse helbredssituationer var oppe at 
vende,-bare en dejlig aften,- bortset fra at Flemming måtte melde afbud grundet Anne 
Maries sygdom,-heldigvis ser det ud til at går fremad med helbredet 
Leo holdt 3 min Ændringer i nogle danskeres mentalitet 
 
Næste møde den 15/6 Sommermøde,- der skulle være afholdt hos Anne Marie og 
Flemming,- det kunne selvfølgelig ikke lade sig gøre grundet Anne Maries sygdom 
Bodil og Leif stod klar til at tage over,- der var flot stillet op på deres dejlige terrasse, - 14 
veloplagte Ex tabler med damer mødte op 
Der var uddelegere forskellige opgaver,- det blev en dejlig middag vi kunne nyde i 
solskinnet,—måtte desværre undvære Annemarie og Nygaard familien 
Knud Erik holdt 3 min/ historien om fangst af havørred 
Stor tak til Bodil og Leif for et meget flot værtsskab 
 
Næste møde blev et ekstra ordinært møde den 29/6 som Carl Erik påtog sig 
Der blev serveret Tapas noget nyt i vores regi,— men en rigtig god ide 
Det var mødet med bordet rundt—hvad femtiden ville bringe personligt og bolig situationen 
Vi manglede Carl og Leo,— vi andre havde en rigtig god aften 
Tom holdt 3 min (det var selvfølgelig om minksagen) 
 
Der blev igen ændret på møde kalenderen, så mødet den 3/8 blev hos Formanden 
Emnet var : Udvikling på Aarhus Ø, samt rundvisning 
Efter er dejligt måltid mad, grillet kalvemørbrad mv 
Formanden kom med en beskrivelse af områdets udvikling og fremtidsudsigter 
Der var rundvisning og jeg tror flere måske ændrede opfattelse af området der byder på 
mange forskellige og spændende byggerier,—dog er der flere der bor tæt 
Dejlig aften med god snak og hygge,—lidt hård for Carl Erik med rundvisning-beklager 
Carl Erik holdt 3 min 
 
Møde den 7/9 nr 5 blev afholdt hos Leo,-der diskede op med en flot Take Away middag og 
med fine vine 
Da Leo han havde rundet de 80 år Kviterede formanden med 2 store flasker vin 
Leo tilbagebetalte vores 100 kroner,- da han ønskede at det var hans aften ! 
Program Leo 
Carl holdt 3 min (fortale om Table livet) 
 
Møde den 5/10 hos Carl 
Program Årets Kåål, nu værende indehaver Carl 
Der var afbud fra Leif og Tom 
Vi startede med stigegolf,- hvor Carl blev vinder 
Derefter rafling hvor Formanden løb af med sejren 
Årets Kååål blev Carl efter disciplin om at gætte tid vandt 2-1 
Derefter møde med et dejligt måltid mad/ afsluttende med nøddehorn 



3 min ved Flemming/ talte om investeringer 
 
Sidste møde i et Corona præget år den 23/11,-efter flere ændringer så 
alle kunne være med 
 
DER HAR OGSÅ VÆRET AFVIKLET GOLFMESTERSKAB, HVOR Carl måtte 
AFGIVE SIT MESTERSKAB TIL KNUD ERIK MED EN FLOT RUNDE 
 
DER SKAL OGSÅ LYDE EN STOR TAK TIL WEBMASTER TOM og tak til 
Forsanger Leo for gode sange 
 


